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PROTOKOL NR 26/09

KOMISJI GOSPODARKI I BUDZETU

z dnia 20 kwietnia 2009 r.

Ad. 1

O godz. 14.30 Przewodniczqcy Komisji Andrzej Krzywicki witajqc czlonkOw komisji i

przybylych goki otworzyl 26 posiedzenie Komisji Gospodarki i BudZetu

Ad.2

Przewodniczqcy Krzywicki na podstawie listy obecnoki stwierdzil quorum. Obecnych 3

czlonkOw. Lista obecnoSci czlonkOw komisji stanowi zakczniki nr 1, a lista goki zalacznik

nr 2 do min. protokolu.

Nastepnie Przewodniczqcy odczytal porz4dek obrad :

Otwarcie 26 posiedzenia Komisji Gospodarki i Budzctu

Stwierdzenie quorum i przyjccie porzqdku obrad komisji.

Wypracowanie opinii o sprawozdaniu z wykonaniu budZetu Gminy i miasta

Miroslawiec za 2008 r.

Sytuacja finansovva i kadrowa Ochotniczej Stra2y Polarnej.

Ad.3

Przewodniczacy oznajmil. iz na odbytym przed chwilq posiedzeniu wspOlnym komisji stalych

Rady Miejskiej wysluchano szczegOlowych wyja§nieti Skarbnika Gminy oraz Burmistrza

Miroslawca w zakresie sprawozdania z wykonania budZetu Gminy i Miasta Miroslawiec za

2008 r. Zaden z obecnych czionkOw nie wniOs1 zastrzeZen do sprawozdania. W zwiqzku z

tym punkt ten zostal zrealizowany, gdyZ Komisja przyjela lednoglo§nie sprawozdanie z

vvykonania budZetu.
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Ad. 4

Inlormaeje na temat sytuacji 1inansowej i kadrowej Ochotniczej Stray Pozarnej przedstawil

inspektor Tadeusz Losin. Natomiast Burmistrz Miroslawca Pani Elzbieta Rebecka – Sabak

wspomagala inspektora jako Prezes OSP.

Inspektor omOwil szczegOlovvo infonnacjc pisemna dotyczacq poniesionych wydatkOw na

ochrone przeciw-polarowa w 2008 r. w rozbiciu na poszczegOlne ochotnicze straZe polarne,

ktOra stanowi zalacznik nr 3 do niniejszego protokolu.

W pierwszej kolejnoki Inspektor Losin przedstawil i omowil szczegOlowo wydatki

poniesione na OSP w rozbiciu na ka-2(1q jednostkg tj. Piecnik Bronikowo i Miroslawiec.

Podkrclil przy tym, iz OSP Miroslawiec miala w roku 2008 najwickszq ilosc akcji w calym
.0"	 powiecie, co naturalnie przeklada sic na wielkok wydatkOw tej .jecinostki. Jednostka

Miroslawiec ma 3 kierowcOw – co ukazuje wielkok wydatkOw z tytulu umOw zlecenia.

Nastcpnie inspektor Losin wyja§nil informacje dotyczaca inspekcji gotowoki operacyjnej w

2008 r. oraz udzialu w akcjach OSP w 2008 r., ktOra stanowi zalqcznik nr 4 do niniejszego

protokolu.

jednostka OSP Miroslawiec miala w 2008 r. najwicksza aktywnok operacyjna w skali calego

powiatu - ilok akcji : polary 8 szt. , miejscowe zagro:2enia – 89; falszywe alarmy 5. W roku

ubieglym zostala przeprowadzona inspekcja gotowoki operacyjnej wszystkich jednostek

powiatu waleckiego rOwnieZ i to najwieksza ilok punktOw otrzymala OSP Miroslawiec.

Rzutowalo na to przede wszystkim : vvyposa-Zenie jednostki oraz wyszkolenie straZakOw i

O'N	ilok czlonkOw OSP – byly to parametry ktOre zdecydowaly o uzyskaniu poprzez nasza,

jednostke najwickszej liczby punktOw. Warw. podkrelenia jest to – jak stwierdzil inspektor –

Ze jednostka w Miroslawcu jest jednostka S -3 - posiadajacq 3 samochody, nowoczesny sprzct

( aparaty powietrzne sprzet do pomocy drogowej, sprzet do pomocy na wodzie,). W tym roku

powstal plan stworzony przez komendanta wojewOdzkiego . Strategia Rozwoju Krajowego

Systemu Ratowniczego, z ktOrego wynika Ze jednostka Miroslawiec planowana jest jako

jedyna jednostka typu S-3. W chwili obecnej takich jednostek w powiecie jest 3, do roku

2015 ma zostae tylko jedna i bcdzic nia OSP Miroslawiec. Docelowo uwzglednia sic by do

Krajowego Systemu Ratowniczego wlaczye jednostke z Piecnika. Komendzie zale2y na tym,

by na odcinku Walcz- Miroslawiec bola jednostka posiadajaca na wyposaZeniu sprzet

ratownictw a drogowego ( z uwagi na czas dojazdu). dlatego teZ Komenda naciska
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Miroslawiec by jednostka Piecnik byla systematycznie doposaZona . Jako jedyna Jednostka

Piecnik wstqpila do Si-otu czyli taka jednostka w jednostce; Nastepnie planujemy, by

Piecnik wstqpil do KSLG.

Nastepnie Inspektor przedstawil terminy koncowe eksploatacji samochodOw w jednostkach.

Przedstawil informacje na temat harmonogramu doposaZenia jednostek w sprzet i samochody

na lata 2009 - 2010. I podkrelil. ze jednostka kt6ra naleZy do KSRG dostaje pieniadze z

budZetu panstwa, ale wane jest ze straZacy sami staraja sic o pozyskiwanie §rodkOw od

sponsorOw. Harmonogram obejmuje rOwnieZ remont remizy w Miroslawcu.

Przewodniczacy Krzywicki poprosil o informacje dotycz4ce sytuacji kadrowej W OSP.

Odno§nie sytuacji kadrowej Inspektor Losin wyja§nil ze	 dotychczasowe perturbacje

personalne wystepujace w jednostce Miroslawiec, powolutku ustepuja i sytuacja stabilizuje

sic. W tej chwili pozyskani zostali nowi czlonkowie, nawet i do zarzadu — Pan Ziolo zostal

Komendantem Jednostki Polarowej — gminnym jak i jednostki w Miroslawcu. Naczelnikiem

jest Pan Mazur.

Nastepnie Inspektor przedstawil nazwiska nowych czlonkOw. Nowy zarzqd pozyskuje dalej

czlonkOw — w chwili obecnej jest to juZ 16 czynnych straZakOw. Najwickszy problem i

wyzwanie stanowi wyszkolenie nowych czlonkOw. 	 trudnaki w wyszkoleniu

specjalistycznym. Inspektor przybliZyl radnym ten problem zwracajac uwage na rzadkok

realizowania kursOw dla straZakOw — ochotnikOw.

Pani Burmistrz zwrOcila uwage ze Ochrona polarnicza dla Gminv jest to dzial wymagajacy

nakladOw finansowych i w tym roku trzeba bedzie zwickszyá na ten cel §rodki finansowe

proszac o 2):7.1 i wok w tym zakresie.

Inspektor Losin wyrazil opinic, ze w stosunku do tego co sic dzieje z Mirstalem, ktOry dziala

jako stowarzyszenie tak jak OSP, to StraZ Polarna dziala naprawdc rozsadnie i male klopoty z

zeszlego roku staja sic przy sytuacji Mirstalu niczym: kaZda zlotOwka jest wydawana z

rozsadkiem. Pani Burmistrz dodala , ze jest to efektem stalej kontroli ze strony grainy nad

OSP i gmina koordynuje wszystko. Pochwalila przy tym jednostka z Piecnika za efektywne

dzialania, pozyskivvanie mlodzieZy do ()SP, nastepnie wyrazila uznanie dla osiagniccia

zawodach i ched pozyskiwania pieniedzy od sponsorOw.
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Pani Burmistrz zreferowala zebranie roczne, na ktOrym jak sic wyrazila Miroslawiec zostal

pochwalony jako gmina ktOra dba o stra y, polamq- usprzetowienie jest na wysokim poziomie.

Radny Romaniuk zapytal Paniq Burmistrz o to, czy w tym roku jednostka w Piecniku

otrzyma samochOd? Jednak Pani Burmistrz wyja§nita, ze jeszcze nie w tym roku.

Inspektor Losin natomiast wyja§nit, i2 trwajq przygotowania jednostki — straZakOw do

szkoleti. ktOre muszq przejk. Pani Burmistrz wryjanita, ze na chwilc obecnq pilnicjszy jest

remont remizy w Miroslawcu- wymogi KSRG, natomiast zakup samochodu dla Piecnika

bcdzie wiqzat sic automatycznie z remontem remizy w Piecniku — co wymaga duzych

nakladOw. Niestety nie moZliwym jest robienie wielu rzeczy na raz.

Nastcpnic Pani Burmistrz wyrazila swojq rorterkg w sprawie takiego przyjccia zmian w
-ow	 budZecie.

Radny Madajewski przyznal, ze inwestycje zostaly dobrane bardzo celnic, czyli wybrano

najpilniejsze sprawy do zrobienia.

Radny Romaniuk poparl radnego Madajewskiego twierdzqc, ze cokolwiek by nie wybrano

bedzie nadal najpilniejsze.

Pani Burmistrz poinformowala radnych ze Starosta Walecki doprowadzil do tego, ze

skladowisko odpadOw w Miroslawcu nadal bedzie funkcjonowalo, jest to pomysl, ktOry

opierae sic bedzie na dwOch skladowiskach Leczyca i Miroslawiec, bo wcze§niej my

mieli§my wozie nasze gnieci do Stargardu Szczecifiskiego. Na nasze skladowisko majq trafiae

odpady prawdopodobnie z Drawna i Kalisza.

Przewodniczqcy poprosil Paniq Burmistrz, by firma Eko- Fiuk jeszcze przed zabraniem koszy

na plastik i szklo rozwiozla worki do inieszkancOvv.

Pani Burmistrz obiecala ze Pan Matusiak zaraz sic tym zajmie.

Przewodniczqcy Komisji Andrzej Krzywicki o godz. 15.20 wobec wyczerpania porzqdku

obrad zamknql 27 posiedzenie Komisji Gospodarki i BudZetu.

Prot - lovvalai	 Prowadzil:

C. 0L6
il/ol: ka Keclzic	 Przewodniczqcy

Komisji Gospodarki i BudZetu

Andrzej Krzywicki
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